上海博物馆东馆展陈概念方案国际征集
报名登记表
	公司名称
	
	法定代表人/合伙人
	

	注册时间
	
	注册地点
	

	联系方式
	联系人姓名、职务、手机、邮箱

	资质情况
	境内应征机构选填：
□住建部颁发的建筑装饰工程设计专项甲级资质
□中国博物馆协会颁发的博物馆陈列展览设计甲级资质
其他：                                                    

	
	境外应征机构选填：
设计资质证明（如有）：                                                    

	类似工程业绩

	序号
	项目名称
	展陈面积
	委托内容
	合同签署时间
	项目说明

	1
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	

	
	……
	
	
	
	


注：
1. “联系方式”中所填联系人将作为接收资格审查结果通知、接收代理机构以电子邮件形式发送的征集文件、设计及初评阶段图纸以及相关资料的指定联系人。
2. 类似工程是指近十年来（2010年1月1日至今）展陈面积在2000平方米以上的综合性或者历史/文化/艺术类博物馆展陈设计项目。报名登记阶段要求提供至少一个，至多三个。
3. “项目说明”中须介绍展陈面积以及与本项目类似的性质特征。
4. 本表须以中文或中英双语填写，并加盖公章。


International Exhibition Conceptual Scheme Solicitation
 for the Shanghai Museum East
Registration Form
	Company Name 
	
	Legal Representative/Partner 
	

	Time of Registration 
	
	Place of Registration
	

	Contact
	Contact person, title, mobile and E-mail

	Qualifications
	Optional for domestic applicants:
□ Class A Qualification for Building Decoration Design issued by the MOHURD 
□ Class A Qualification for Museum Exhibition Design issued by China Museum Association
Others:                                                     

	
	Optional for overseas applicants:
Design qualification certificate (if any):                                                    

	Performance in similar projects

	#
	Project Name
	Area of Exhibition 
	Entrusted SOW 
	Contract Signing Time
	Project Description

	1
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	

	
	……
	
	
	
	


Note:
1. Contact person shall be the assigned one who will receive the qualification examination result notice, the Solicitation Document, relevant drawings and materials. 
2. Similar projects refer to synthetic or historical/cultural/artistic museum exhibition design projects with an area of exhibition over 2,000 square meters in the past ten years (from January 1, 2010 to the present). You are required to provide a description of at least one and at most three projects at the registration stage. 
3. Project Description shall indicate the area of exhibition and characteristics similar to this project. 
4. Please fill this form in Chinese or in Chinese and English and seal on it.
